
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

K é s z ü l t: Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének a 2022. július 21. 

napján 9.00 órai kezdettel a bábonymegyeri Polgármesteri Hivatalban megtartott 

nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak:     Knopf Antal polgármester 

                                     Tengler Zoltánné alpolgármester       

                            Horváth János képviselő 

                            Gasparics Béla képviselő 

                            Ligeti László képviselő 

 

Meghívottként: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

                                                                                                                      

         A jegyzőkönyvet hangfelvétel alapján készítette Sternóczky Andrásné önkormányzati munkatárs. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert 5 fő 

képviselő megjelent. Az ülést megnyitja. 

 

Javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg. 

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása, más javaslata. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 100/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 
Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi napirendet tárgyalja 

nyilvános ülésen: 

 

NAPIREND: 

 

  1.) Beszámoló a polgármester két ülés között végzett munkájáról 

        Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

               2.) Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

        Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

   3.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

        Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

               4.)  Beszámoló a társulások működéséről 

                      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

               5.) Beszámoló a Tabi Közös Önkormányzati Hivatal 2021. évi tevékenységéről 

                     Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 
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 6.) Javaslat a Tabi Családsegítő és Gyermekjóléti Központ és a Tabi Család- és 

Gyermekjóléti Szolgálat 2021. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 
                      Előadó: Knopf Antal polgármester 

7.) Tájékoztató a Takáts Gyula Megyei Hatókörű Városi Könyvtár 2021. évi könyvtári 

szolgáltatásairól 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

8.) Javaslat az egyes önkormányzati rendeleteknek a településkép védelméről szóló 2016. évi 

LXXIV. törvényben meghatározott önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásával 

összefüggő módosításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

                   Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

9.) Javaslat a TOP_Plusz-2.2.1.-21-SO1-2022-00006 „A Polgármesteri hivatal energetikai 

korszerűsítése Bábonymegyeren” című pályázathoz tervező felkérése és megbízási 

szerződés megkötése 
     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

10.) Javaslat Vis maior pályázat benyújtására 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

11.) Javaslat a közvilágítási aktív elemeinek karbantartására szóló szerződés kötésére 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

12.) Javaslat a víziközmű hálózat állami tulajdonba adására 

        Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

13.) Javaslat a Bábonymegyer Község Önkormányzat tulajdonában álló ingatlanok 

haszonbérbeadására Gál Ferenc részére 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

14.) Kérdések, interpellációk 

 

A képviselő-testület megkezdi a napirendi pontok tárgyalását. 

 

 

1.) Beszámoló a polgármester két ülés között végzett munkájáról 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester:  

A két ülés között végzett munkájáról az alábbiakat mondja el: 

- Május 20-án elbúcsúztatták a falu legidősebb emberét Kovács Ferencnét, aki gyermekeihez 

költözött. 

- Május 21-én a Református Egyházközség jótékonysági bálján vett részt. 

- Május 23-án a KEK ülésen volt. 

- Május 24-én a Bábonymegyeri Polgárőr Egyesület az első szolgálati gépjárművét vehette át. 

- Május 25-én a Magyar Vöröskereszt Somogy Megyei Szervezetének siófoki vezetőségével 

tárgyalt. 

- Május 26-án az óvodavezetővel egyeztetett a jövő évi tanévről. 

- Május 27-én a Napsugár Óvodában ballagáson vett részt.  

- Június 2-án a Lövész-Íjász Egyesület vezetőjével egyeztetett. 
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- Június 4-én a Nemzeti Összetartozás Napján méltó módon, ünnepélyes keretek között 

megemlékeztek a trianoni egyezségről. A koszorúzáson és az ünnepségen Witzmann 

Mihány országgyűlési képviselő is részt vett. 

- Június 7-én a SEFAG Erdészeti és Faipari Zrt. vezetőjével egyeztetett. 

- Június 8-án a DRV  Zrt. vezetőségével tárgyalt. 

- Június 9-én a Mozgáskorlátozott Egyesületének vezetőjével tárgyalt. 

- Június 10-én helyi vállalkozókkal találkozott. 

- Június 14-én a bábonymegyeri Napsugár Óvoda vezetőjével tárgyaltak a jövő évi tervekről. 

- Június 16-án ünnepélyes tanévzáró ballagáson vett részt a bábonymegyeri tagiskolában. 

- Június 20-án a Zichy Mihány Művelődési Központ vezetőjével találkozott, akivel a közös 

programokat egyeztették. 

- Június 23-án rendkívüli testületi ülést tartottak. 

- Június 24-én Bábonymegyer község csapadékvíz elvezető rendszerének fejlesztési 

munkálatairól egyeztetett a műszaki ellenőrrel. 

- Június 25-én a falubusszal Zicsbe mentek a nyugdíjasokkal, ahol kistérségi rendezvényen 

vettek részt. 

- Június 27-én az Evangélikus Egyház vezetőivel találkozott. 

- Június 28-án a Tabi Családsegítő és Gyermekjóléti Központ vezetőjével és munkatársaival 

egyeztetett. 

- Június 29-én a faluházban Savanyú Györgyné festőművész kiállítását nyitották meg. 

- Július 1-jén a Somogy Megyei Kormányhivatal Tabi Járási Hivatalának Gyámhivatalában 

járt. 

- Július 2-án az ozorai polgármester asszony meghívására Ozorára látogatott. 

- Július 4-én napelem park létesítésének a feltételeiről egyeztetett szakemberekkel. 

- Július 5-én víztározó létrehozásának lehetőségeiről egyeztetett. 

- Július 6-án a bábonymegyeri vasútállomás épületének esetleges önkormányzati tulajdonba 

vételéről egyeztetett. 

- Július 8-án Witzmann Mihány országgyűlési képviselő fogadóóráján vett részt Siófokon. 

- Július 11-én megnézte a csapadékvíz okozta károkat, ellenőrizte a helyszíneket. 

- Július 12-én a bábonymegyeri posta épület felújításáról vagy áthelyezéséről a Magyar Posta 

Zrt. képviselőivel telefonon egyeztetett. 

- Július 13-án vis maior pályázat miatt helyszíni szemlén vettek részt. 

- Július 15-én pályázatírókkal találkozott, akikkel a 2023-as pályázatokról egyeztetett. 

- Július 16-án a bábonymegyeri sportpályán helyi termékek börzéjén vett részt. 

- Július 18-án az erdészeti felügyelővel egyeztetett. 

- Július 19-én a Tabi Munkaügyi Központtal egyeztetett a szeptemberi közfoglalkoztatásról. 

- Július 20-án kárszakértő ellenőrizte a vis maior pályázaton benyújtott helyszíneket. 

 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Ligeti László képviselő: 

Megjegyzi, hogy sokszor említi, hogy kivel egyeztetett. Megkérdezi, hogy testületi ülésen kívül, 

amikor mindenki ráér össze tudnának-e ülni beszélgetni, hogy kivel és mit sikerült egyeztetnie.  

 

Horváth János képviselő: 

Támogatja Ligeti László képviselő felvetését. 

 

Knopf Antal polgármester:  

Válaszolva a kérésre elmondja, hogy természetesen megoldható. 

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását. 
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A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 101/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Képviselő-testülete a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló 

beszámolót elfogadja. 

 

 

2.) Beszámoló az átruházott hatáskörben hozott döntésekről 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

        

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. Kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 102/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott 

hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámolót elfogadja. 

 

 

3.) Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Ismerteti a lejárt határidejű határozatokat, majd megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 3. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 103/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló jelentést tudomásul veszi: 

 

42/2022. (II.16.) számú képviselő-testületi határozat, 

43/2022. (II.16.) számú képviselő-testületi határozat, 

44/2022. (II.16.) számú képviselő-testületi határozat, 

54/2022. (III.10.) számú képviselő-testületi határozat, 

57/2022. (III.10.) számú képviselő-testületi határozat, 

63/2022. (IV.6.) számú képviselő-testületi határozat, 
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74/2022. (V.19.) számú képviselő-testületi határozat, 

75/2022. (V.19.) számú képviselő-testületi határozat, 

76/2022. (V.19.) számú képviselő-testületi határozat, 

77/2022. (V.19.) számú képviselő-testületi határozat, 

79/2022. (V.19.) számú képviselő-testületi határozat, 

80/2022. (V.19.) számú képviselő-testületi határozat, 

81/2022. (V.19.) számú képviselő-testületi határozat, 

82/2022. (V.19.) számú képviselő-testületi határozat, 

83/2022. (V.19.) számú képviselő-testületi határozat, 

84/2022. (V.19.) számú képviselő-testületi határozat, 

87/2022. (V.19.) számú képviselő-testületi határozat, 

89/2022. (VI.23.) számú képviselő-testületi határozat. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

               4.)  Beszámoló a társulások működéséről 

                      Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 4. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti döntés, illetve határozati javaslat elfogadását.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 104/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Beszámoló 

társulások működéséről szóló előterjesztést és az alábbi döntést hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Koppány-völgye Többcélú 

Kistérségi Társulás és a Dél-nyugat Balatoni Hulladékgazdálkodási Társulás működéséről szóló 

beszámolót az előterjesztésben foglaltaknak megfelelően elfogadja. 

 

Felelős:    Knopf Antal polgármester 

Határidő: értelem szerint, azonnal. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

              5.) Beszámoló a Tabi Közös Önkormányzati Hivatal 2021. évi tevékenységéről 

                    Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

  

Knopf Antal polgármester: 

Felkéri Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszonyt a napirendi pont ismertetésére. 
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Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Elmondja, hogy részletes beszámolót kaptak a Tabi Közös Önkormányzati Hivatal 2021. évi 

tevékenységéről. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 5. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztésben található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 105/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Tabi Közös 

Önkormányzati Hivatal 2021. évi tevékenységéről szóló beszámolót, és azt az előterjesztés és annak 

melléklete szerint elfogadja. 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Jegyzőt, hogy a Tabi 

Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi munkájáról készítsen beszámolót, és azt a 2023. évi 

munkatervben meghatározott időpontban terjessze a képviselő-testület elé. 

 

Felelős:     Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

Határidő: értelem szerint, azonnal 

2023. évi munkatervben meghatározott képviselő-testületi ülés (2022. évi beszámoló) 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

6.) Javaslat a Tabi Családsegítő és Gyermekjóléti Központ és a Tabi Család- és Gyermekjóléti 

Szolgálat 2021. évi tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására 
                    Előadó: Knopf Antal polgármester 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 6. napirendi ponthoz tartozó előterjesztésben 

található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 106/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Tabi Családsegítő és 

Gyermekjóléti Központ és a Tabi Család- és Gyermekjóléti Szolgálat 2021. évben végzett 

tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására vonatkozó javaslatot megtárgyalta, a beszámolót az 

előterjesztés mellékletében foglaltaknak megfelelőn elfogadja. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester 

Határidő: értelem szerint, azonnal. 
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(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

7.) Tájékoztató a Takáts Gyula Megyei Hatókörű Városi Könyvtár 2021. évi könyvtári 

szolgáltatásairól 

     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 7. napirendi ponthoz tartozó előterjesztésben 

található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 107/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Takáts Gyula 

Megyei Hatókörű Városi Könyvtár 2021. évi könyvtári szolgáltatásairól szóló tájékoztatóját és azt 

a tájékoztatóban foglaltaknak megfelelően tudomásul veszi. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester (határozat közléséért) 

Határidő: 2022. július 31. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

8.) Javaslat az egyes önkormányzati rendeleteknek a településkép védelméről szóló 2016. évi 

LXXIV. törvényben meghatározott önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásával 

összefüggő módosításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 

                   Előadó: Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző 

 

Knopf Antal polgármester: 

Felkéri Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszonyt a napirendi pont ismertetésére. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Elmondja, hogy amikor életbelépett a törvény akkor a polgármester hatáskörébe tartozott a 

településképi hatósági eljárás, a munkát a főépítész végezte. A jogszabály módosítás után a hatósági 

jogkörnek a gyakorlatát a képviselő-testületek hatáskörébe utalták. Azonban az élet és napi rutin 

miatt jobb lenne, hogy ha a polgármester hatáskörében maradhatna, mert eddig is jól működött. A 

törvény felhatalmazást adott a képviselő-testületeknek, hogy a már hatályban lévő önkormányzati 

rendeletben ezt a delegálási jogkört megadhassák a polgármesternek. Ezáltal a rendeletet és az 

SZMSZ-t is módosítani kell. Ezek után továbbra is a főépítész fogja elvégezni ezeket a feladatokat, 

de a határozatok aláírója a polgármester maradna. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 8. napirendi ponthoz tartozó előterjesztés 

szerinti rendelet-tervezet elfogadását. 
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A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal megalkotta Bábonymegyer Község Önkormányzata 

Képviselő testületének 5/2022. (VII.22.) rendeletét az egyes önkormányzati rendeleteknek a 

településkép védelméről szóló 2016. évi LXXIV. törvényben meghatározott önkormányzati 

hatósági hatáskörök átruházásával összefüggő módosításáról. 

(Az írásos előterjesztés és a rendelet a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

9.) Javaslat a TOP_Plusz-2.2.1.-21-SO1-2022-00006 „A Polgármesteri hivatal energetikai 

korszerűsítése Bábonymegyeren” című pályázathoz tervező felkérése és megbízási 

szerződés megkötése 
     Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Horváth János képviselő: 

Megkérdezi, hogy mi azaz energetikai javítás az épületen 66 millió Ft összegben. Szeretnének róla 

tudni, mert megint csak nem beszéltek. Tájékoztatást szeretnének kérni, ami alapján eldöntenék, 

hogy jó lesz-e ez a kivitelező vagy sem. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Az előterjesztésben szerepel, hogy 2022. január 12-én a Bábonymegyeri Önkormányzat 

együttműködési megállapodást kötött a Somogy Megyei Önkormányzattal. A részletes anyagot 

2021. december 3-án a képviselő-testület már tárgyalta. Akkor megtárgyalták, hogy milyen 

pályázaton fognak indulni. Ez most már egy következő lépcsőfok. 

 

Horváth János képviselő: 

Megjegyzi, hogy ha kéthetente leülnének beszélgetni, akkor nem lennének ilyen problémák. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Az előterjesztésben minden szerepel. Tartalmazza, hogy korábban mikor tárgyalt erről a képviselő-

testület. A testületi ülés előtt át kellene olvasni az előterjesztést és az ülésre akkor felkészültebb 

lenne. Eredményesen pályáztak. Konzorciumi megállapodást kötöttek a Somogy Megyei 

Önkormányzattal, akik ezt az egészet le fogják bonyolítani. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja a 9. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztésben található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 108/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Javaslat a TOP_Plusz-

2.2.1.-21-SO1-2022-00006 „A Polgármesteri hivatal energetikai korszerűsítése Bábonymegyeren” 

című pályázathoz tervező felkérése és megbízási szerződés megkötéséről szóló előterjesztést, és az 

alábbi határozatot hozta: 
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Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete a tervező kiválasztására beérkezett 

árajánlatok közül a Kincs-M Trade Kft. (7474 Simonfa, Dáma szőlőhegy 1., adószám: 27488953-2-

14, képviselője Huszár Marian) bruttó: 2.476.500 Ft összegű ajánlatát fogadja el. 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

megbízási szerződés megkötésére. 

 

Felelős:  Knopf Antal polgármester 

Határidő:  értelem szerűen, azonnal 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

10.) Javaslat Vis maior pályázat benyújtására 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 10. napirendi ponthoz tartozó előterjesztésben 

található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 109/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a „Javaslat Vis maior 

pályázat benyújtására” szóló előterjesztést és a következő határozatot hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata a 2022. június 10-ei nagy esőzés okozta károk 

helyreállítására Vis maior pályázatot kíván benyújtani.  

 

A káresemény megnevezése: Sár, hordalék eltakarítása az utakról és az árkokból, padka rendezés. 

 

Helyszín: 8658 Bábonymegyer, Haladás utca (457. hrsz.), Hunyadi utca (361. hrsz.) 
 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő- testülete az alábbi nyilatkozatot teszi: 

 A károk helyreállításának (költségvetés alapján) fedezetét az önkormányzat részben 

tudja biztosítani.  

 A káreseménnyel érintett vagyonelem a Bábonymegyer Község Önkormányzatának 

tulajdonát képezi.  

 A bekövetkezett káreseménnyel kapcsolatban az Bábonymegyer Község 

Önkormányzata biztosítással nem rendelkezik. 

 Az adott káreseményre biztosítási összeget: nem igényelt. 

 Vállalja a károsodott ingatlannak a költséghatékonyság és a megvalósíthatóság 

szempontjaira tekintettel történő helyreállítását. 

 Az önkormányzat más - a tulajdonában lévő - vagyontárggyal a feladatát nem tudja 

ellátni. 
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 A Képviselő-testület a saját forrás összegét az önkormányzat 2022. évi költségvetéséről 

szóló 2/2022. (II. 25.) önkormányzati rendeletében biztosítja. 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

pályázati dokumentáció összeállítására, aláírására és benyújtására. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester              

Határidő: 2022. július 27. – pályázat benyújtása 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

11.) Javaslat a közvilágítási aktív elemeinek karbantartására szóló szerződés kötésére 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása. 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 11. napirendi ponthoz tartozó előterjesztésben 

található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 110/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 

A Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testület a közvilágítás karbantartási szerződés 

kötésére vonatkozó előterjesztést megtárgyalta.  

 

A Képviselő-testület az előterjesztéshez mellékelt Bábonymegyer Község Önkormányzata és az 

E.ON Dél-dunántúli Áramszolgáltató Zrt. (7626 Pécs, Búza tér 8/a.) között lésítendő közvilágítási 

aktív berendezések üzemeltetésére vonatkozó szerződést és a Közvilágítási fényforrások avulásával 

összefüggő megelőző jellegű karbantartásáról szóló megállapodást jóváhagyja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, a szerződés aláírására. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester  

Határidő: 2022. július 31. 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

12.) Javaslat a víziközmű hálózat állami tulajdonba adására 

        Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 12. napirendi ponthoz tartozó előterjesztésben 

található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását. 
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A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 111/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 

A Bábonymegyer Község Önkormányzat Képviselő-testülete a víziközmű hálózat állami tulajdonba 

adására szóló előterjesztést megtárgyalta és az alábbi döntést hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testülete kinyilvánítja azon szándékát, 

hogy az önkormányzatot terhelő víziközmű-szolgáltatás ellátási kötelezettségének és a 

tulajdonában álló víziközmű-vagyonnak az államra történő önkéntes átruházására irányuló 

integrációban részt kíván venni. 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a Képviselő-testület döntéséről a Nemzeti 

Vízművek Zrt-t tájékoztassa. 

 

Felelős:     Knopf Antal polgármester  

Határidő: 2022. július 31. 

 

 

13.) Javaslat a Bábonymegyer Község Önkormányzat tulajdonában álló ingatlanok 

haszonbérbeadására Gál Ferenc részére 

       Előadó: Knopf Antal polgármester 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Elmondja, hogy a június 23-i rendkívüli testületi ülésen úgy döntött a képviselő-testület, hogy nem 

kívánják haszonbérbe ezeket az ingatlanokat. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Annak, akinek előzőleg haszonbérbe akarták adni. Valamint arról is határoztak, hogy haszonbérbe 

adási szándékukat az önkormányzat honlapján meghirdetik. Érkezett egy kérelem, amit be kellett 

hozni a képviselő-testület elé. A határozati javaslatot a képviselő-testület módosíthatja is. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Véleménye szerint arról döntött a képviselő-testület, hogy egyelőre nem kívánják haszonbérbe adni. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Akkor a bérbeadás mellett szavazott és a többiek leszavazták. Most az egyik képviselő a saját 

facebook oldalán tette közzé, hogy ezekre az ingatlanokra lehet jelentkezni. De ezt tegye meg az 

önkormányzat. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

A képviselő-testület a határozati javaslatot módosíthatja. Akkor a 95/2022. (VI.23.) számú 

képviselő-testületi határozatot változatlan formában fenntartják és a 0110/2 helyrajzi számú 

ingatlant nem kívánják továbbra sem haszonbérbe adni. Döntsenek arról, hogy a 0110/3-as helyrajzi 

számú ingatlannal mi legyen.  
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Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Szeretne módosító indítvány benyújtani és szeretné azt kérni, hogy mivel akkor úgy döntöttek, hogy 

nem kívánják bérbe adni az ingatlanokat, akkor most se adják bérbe. Döntsék el, hogy ezeken a 

területeken fásítást fognak-e végezni vagy mit fognak vele csinálni, mert sokkal hasznosabb 

dolgokat tudnának kihozni belőle. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkérdezi, hogy akkora a 0110/3-as helyrajzi számú ingatlant sem szeretnék haszonbérbe adni. 

 

Knopf Antal polgármester: 

A 0110/3-as helyrajzi számú ingatlant Ágh Regina visszamondta. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Elmondja, hogy Tengler Zoltánné alpolgármester asszony módosító indítványt kezdeményezett, 

hogy a 0110/2 és a 0110/3 helyrajzi számú ingatlanokat Bábonymegyer Község Önkormányzata 

nem kívánja haszonbérbe adni. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Szavazásra bocsátja Tengler Zoltánné alpolgármester asszony által elmondottak alapján a módosító 

javaslatának elfogadását. 

 

A szavazásban 5 fő képviselő vesz részt. 

 

A képviselő-testület 3 igen és 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 112/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Bábonymegyer 

Község Önkormányzat tulajdonában álló ingatlanok haszonbérbeadásáról szóló előterjesztést és a 

következő döntést hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata kizárólagos tulajdonában lévő 0110/2 és a 0110/3 helyrajzi 

számú ingatlanokat nem kívánja haszonbérbe adni. 

 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Azt, hogy mit kívánnak ezekkel a területekkel tenni, azokat beszéljék meg, ahhoz nem kell majd 

képviselő-testületi döntés. 

 

Horváth János képviselő: 

Megjegyzi, hogy amikor Ágh Regina nem kapta meg a területet, akkor már aznap este le is 

kaszálták és a mai napig ott rohad a széna rajta. Nem így kellene a falu vagyonával gazdálkodni. 

Ezt olyan embernek kellene haszonbérbe adni, nem pont a Gál Ferencnek, hanem bárkinek, aki 

rendesen művelné a földet és el is hordaná róla a terményt. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkéri Horváth János képviselőt, hogy a nyilvános facebook profilján ne tájékoztassa félre a falut.  

 

Horváth János képviselő: 

Ez nem félre tájékoztatás volt, hanem őszinteség és ezt megint csak közzé fogja tenni. 
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Knopf Antal polgármester: 

Több kérdés, hozzászólás nem volt. Szavazásra bocsátja az 13. napirendi ponthoz tartozó 

előterjesztésben található döntés, illetve határozati javaslat elfogadását az elfogadott módosítás 

szerint. 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata Képviselő-testületének 113/2022. (VII.21.) számú 

határozata: 

Bábonymegyer Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Bábonymegyer 

Község Önkormányzat tulajdonában álló ingatlanok haszonbérbeadásáról szóló előterjesztést és a 

következő döntést hozta: 

 

Bábonymegyer Község Önkormányzata kizárólagos tulajdonában lévő 0110/2 és a 0110/3 helyrajzi 

számú ingatlanokat nem kívánja haszonbérbe adni. 

 

Felelős:    Knopf Antal polgármester 

Határidő: Értelem szerint 

 

(Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.) 

 

 

14.) Kérdések, interpellációk 

 

Knopf Antal polgármester: 

Megkérdezi, hogy kinek van kérdése, hozzászólása.  

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Elmondja, hogy a régi iskola azaz a jelenlegi közösségi ház pályázati anyagát Szolnokra vitték és 

most már két éve, hogy nem kapták vissza. Jó lenne tudni, hogy mi lehet abban a pályázatban, mert 

az épület korszerűsítésre szorulna. Megkérdezi Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző asszonyt, 

hogy tudna-e ebben segítséget nyújtani, hogy mielőbb visszakaphassák.  

Megkérdezi még, hogy a Magyar Posta Zrt.-től kérhetnének-e helyszíni szemlét, mert az épület már 

veszélyes. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkérdezi, hogy pontosan milyen ügyről van szó. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

A „Bábonymegyer Községért” Közalapítvány felszámolásával kapcsolatban szeretnék visszakapni 

az épületet. 

 

Knopf Antal polgármester: 

A Magyar Posta Zrt.-vel minden megoldásra nyitottak, hogy ne a jelenlegi állapotok legyenek. 

Megkérdezi, hogy a képviselő-testület tagjai is egyetértenek-e ebben. 

 

Gasparics Béla képviselő: 

Egyetért. 

 

Tengler Zoltánné alpolgármester: 

Egyetért. 
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Horváth János képviselő: 

A Somogy Megyei Kormányhivataltól azt a választ kapta, hogy ő mindenre választ kap. Azonban 

ezt megcáfolja, mert ez nem igaz. Szeretne érdeklődni, hogy mi van a fakitermeléssel a tengődi út 

mellett. Ott van a rengeteg fa, melyek közül a vastagfák eltűntek. Ide be alig érkezett fa, felnőtte a 

gaz. Ezt már régen el kellett volna végezni, a kicsi rész sincs kitakarítva, ahogy ígérve lett.  

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Megkérdezi, hogy hol van ez a fakitermelés. 

 

Horváth János képviselő: 

A tengődi út mellett ahol mennek ott van egy 1,2 ha területük, amit most a Matyék Zsolt szeretne 

kibérelni. A vastag fa eltűnt, amik még ott maradtak azok 6-8 méterben vannak levágva. 

 

Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit jegyző: 

Akkor az erdő felé. Megkérdezi, hogy mikor volt ott a fakivágás. 

 

Horváth János képviselő: 

Januárban, februárban kezdődött. Úgy volt, hogy rég végződik 1/3-d és 2/3-d részben. Szerződést 

nem látott róla. Nem tudja pontosan, mert most már ½-est mondanak. Ezeket a dolgokat helyre 

kellene tenni, mert ez így nem megy. Szeretné tudni továbbá, hogy az önkormányzatnak mennyibe 

került a hóeltakarítás 2021. és 2022-es év telén. 

 

Knopf Antal polgármester: 

A fakitermeléssel kapcsolatban elmondja, hogy valóbban megegyeztek egy vállalkozóval, hogy 1/3-

d és 2/3-d arányban kitermel az erdészet által megállapított mennyiséget, jelenleg 30 m
3
-re kapott 

engedélyt. Ebből 10 m
3
 fa érkezett már be a jegyző házhoz. Ő is tárgyalt már a vállalkozóval, hogy 

a másik 10 m
3
-t is mielőbb hozza be. Erre ígéretet kapott. Ennyit tud.  

 

Horváth János képviselő: 

60 m
3
 fa van kivágva. Tartsanak egy szemlét, mert a falu vagyonát viszik el. Sok már el is tűnt és 

nem tudja azok hol vannak. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Nem tud róla. Tájékoztatásul elmondja, hogy onnan 1 m
3
 fa sem jön ki erdészeti engedély vagy 

papír nélkül. 

 

Horváth János képviselő: 

Ő ezt nem így látja. Megkérdezi, hogy hol van a fa, mert nincs 10 m
3
 itt bent. 

 

Knopf Antal polgármester: 

Helyszíni szemlét fognak akkor tartani. Megkérdezi, Horváth János képviselőt, hogy ez így 

megfelelő-e számára. 

 

Horváth János képviselő: 

Igen, megfelelő. 

 

Knopf Antal polgármester: 

A hóeltakarítással kapcsolatban elmondja, hogy Ágh Regina segített, aki ezért nem kért térítési 

díjat.  Tájékoztatásul elmondja, hogy most már van traktoruk és van hóekéjük is hozzá. Bízik 

benne, hogy a jövőben az önkormányzat is meg tudja majd oldani a hóeltakarítást.  

 

Horváth János képviselő: 
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Megkérdezi, hogy a 12 millió Ft-os eszközbeszerzésekről, hogy a fűkasza miért nem érkezik még 

meg, valamint a hótoló és a sószóró. Rég be lehetett volna már szerezni. Ha megérkezne a fűkasza, 

akkor az alkalmazottak kényelmesen tudnának már vele dolgozni. Pont a legrosszabbal kötöttek 

üzletet, volna más is akitől megvehetnék és két hét alatt megjönne. 

 

 

Knopf Antal polgármester: 

Válaszolva a kérdésre, elmondja, hogy Horváth János képviselő is megszavazta annak idején, hogy 

azzal a céggel kössenek szerződést. Még határidőn belül van. Beszéltek már vele telefonon és azt 

ígérték, hogy augusztus közepén fogják az eszközöket kiszállítani. 

 

Megkérdezi, hogy más kérdés, interpelláció még van-e. 

 

Megköszöni a jelenlévőknek a részvételt és a hozzászólásokat.  

 

Több napirendi pont, kérdés, interpelláció nem lévén, a polgármester megköszöni a részvételt és a 

nyílt ülést bezárja. 

 

 

    Kmft. 

 

 

 

              Kónyáné dr. Zsarnovszky Judit Knopf Antal 

                                jegyző polgármester 

 


